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Amerykańskie tourne Giallorossich dobiega końca. Podsumowania

odnośnie kondycji piłkarzy dokonał wczoraj, odpowiedzialny za sztab

medyczny, profesor Fracesco Colautti.

Amerykańskie tourne?

- Tourne było bardzo pracowite, było dużo pracy dla mnie i moich fizykoterapeutów.

Jednakże wszystko poszło płynnie, bez wpadek. Kończymy tourne w bardzo dobrej

kondycji fizycznej.

Castan?

- Rano przeszedł badania, które nie wykazały urazów mięśniowych, a jedynie

przykurcz mięśnia dwugłowego prawego uda. Liczymy na to, że dosyć szybko

będzie z nami.

Strootman?

- Leczenie Kevina przebiega według ustalonego planu i zgodnie z ustalonym

czasem. W ostatnich dniach był w Bostonie, tak aby mógł pracować  z

fizykoterapeutami i naszymi amerykańskimi konsultantami. To była praca

zespołowa, która pozwoliła nam zobaczyć poprawę.

 

De Sanctis?

- Morgan jest słusznie optymistą. W ostatnich dniach pracował ciężko, mimo że nie

zawsze z zespołem. Liczymy, że będziemy go mieć wkrótce z grupą, gotowego na

sto procent.

 

Nowi gracze?

- Dobrze się przystosowali. Cole i Keita są ludźmi z dużym doświadczeniem, którzy

mogą pozytywnie się przyczynić dla dobra reszty grupy. Również młodzi dobrze się

zintegrowali z innymi z każdego punktu widzenia.
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Zatem bilans jest pozytywny?

- Jesteśmy optymistami, nie myślimy, że będziemy mieć problemy w pierwszym

meczu ligowym.
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